
 

 
Tillidsrepræsentantmøde  
 

 
Tirsdag den 11.02.2025 kl. 12.00 – ca. 15  
 
Dirigent: Christian Referent: Sanne 
 
 
Dagsorden:  
 
Pkt. 007 – 25   Godkendelse af referat fra d. 07.01.2025 
  Godkendt 
 
Pkt. 008 – 25   KS-orientering 

• Ny hjemmeside – hvad har du bidt mærke i? 
Husk alle medlemsgrupper. Der er brug for flere klik. Der mangler 
nogle steder en rul-ned-menu – kommer. 

• Vedr. §56 
Kronisk sygdom, aftale så arbejdspladsen kan få refusion fra første 
dag. Den bevilges for to år ad gangen. Kommunen ser det som en del 
af at beholde medarbejdere på arbejdspladserne.  

• Praktikvejledere  
Kredsstyrelsen vil gerne indkalde praktikvejlederne til et møde om 
praktik. Listen blev opdateret på flipover. 

• Kredsstyrelsen vil gerne ud på faglig klub i forbindelse med indsamling 
af forslag til OK26. Datoer blev aftalt for alle skoler.  
DS: 22.4 – 15.30-16.30 
BR: 7.5.- 15-16 
HV: 28.4 15-16 
EG: 6.5 15-16 
HØ: 25.4 15-16 

• Ny praksis – kredsen betaler ikke længere ekstra frikøb ved TR-
arbejde. Det årlige frikøb skal dække uddannelse og møder i DLF-regi. 
Skolerne er orienteret.  

• Evaluering af temadag:  
Meget en AMR-dag. Nogle syntes, indholdet var lidt tyndt. Indholdet 
var lidt langt fra hverdagen. Måtte gerne have været mere relevant – 
f.eks. Folkeskolens Kvalitetsprogram. 

• Kompetencefond 
Der kommer en DLF-film. Vi er med i den kommunale kompetencefond 
fra 1.4.25. Arbejdsgiver skal som min finansiere 20%. TR, skoleleder 
og ansat skal alle underskrive ansøgningen. TR er garant for, at det er 
et ønske fra medarbejderen og ikke fra ledelsen. 

• DLFs undersøgelse af inklusion i skolerne.  
Resultatet gennemgået  

• Der skal til foråret være valg til AMR og MED-udvalgene. 
 

Pkt. 009 – 25   TR’ernes punkt  
HL: Det ser ikke ud til at forflyttelser bliver aktuelt i denne omgang på trods af 
mindre tildeling.   
BR: Der er ved at blive ansat lærere. Det går godt med den nye ledelse. 
EG: Her fylder det også, at der snart er fagfordeling og ingen økonomisk 
udmelding. Der er problemer i indskolingen og der er ved at blive søgt midler 
hos SPARK. AMR har fået nyt arbejde. 
DS: Der er ved at blive ansat nye – dog ingen inden for vores overenskomst. 
De nye funktioner træder i kraft om 14 dage, men der mangler beskrivelser af 
funktionerne. 
HV: Der er en diskussion om arbejdskørsel i egen bil, svaret fra DLF er, at det 
skal stå i ens kontrakt, hvis skolen vil pålægge at bruge egen bil til 



elevtransport. Der er ledige stillinger i BEST. Der er stadig nogle uafklarede 
ting i forhold til BEST. 

 
Pkt. 010 – 25   Generalforsamling  

• Tidsplan 
Der er foreløbig dagsorden. Den sendes ud til medlemmerne i løbet af 
denne uge – og I bedes hænge den op på skolerne. 
Den afholdes på Brøndager – i den gamle 10-klasses kantine. 

• Emner på generalforsamlingen 
Vi indstiller til at kredsstyrelsen skal gå fra 4 til 3 styrelsesmedlemmer. 
Kredsstyrelsen kommer med forslag til vedtægtsændringer. 

 
Pkt. 011 – 25   Kend dine ikke-medlemmer 

Tillidsrepræsentanterne udfyldte et skema vedr. ikke-medlemmer på skolerne 
pt.  
 

Pkt. 012 – 25   Styrket almen 

• Styregruppe – 
2 skoleledere (Birgitte og Søren), BUPL, FOA, forvaltning og Maiken 

• Lokale udviklingsgrupper 
HL: vejlederne. Tilbagemelding via skolebestyrelse og MED. Møderne 
holdes særskilt for grupperne. 
HØ: Er på tapetet. 
EG: en styregruppe på 11-12 personer – incl pædagoger, elever. De 
mødes samtidigt. 

• Læreres behov for kompetenceudvikling 
Faglig opgradering – helt nede på gulvet inspiration – i dansk og 
matematik. 
Udeskole i fagene – kursus/inspiration. 
Kan man finde noget, alle vil have glæde af? 
Kan lærerne rumme alle de udfordringer, der er i folkeskolen? 

 
Pkt. 013 – 25   Evt. 
  Intet at referere.  
 
Kredsformand/ 
Fællestillidsrepræsentant 
Maiken Amisse 
 


